
PROTOKÓŁ  

z  III sesji Rady Dzielnicy Chełm 

która odbyła się 16.01.2025r. o godzinie 18:00 

w siedzibie ośrodka Holi-Holi w Gdańsku przy ul.Dragana 26 

 

Na 21 radnych obecnych na sesji było 20 Radnych – lista obecności w załączeniu - zał. nr 1.  

Porządek obrad w załączeniu - zał. nr 2. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad. 1 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy przywitał Radnych Dzielnicy, Radnych Miasta 

Gdańska oraz dwóch mieszkańców dzielnicy i otworzył sesję. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, do którego Radny 

Maksymilian Korth wniósł propozycję zmiany i dopisania do pkt. 4 – „Dyskusja nad 

propozycjami zmian w Projekcie Budżetu Rady Dzielnicy” – zmianę przegłosowano 

jednogłośnie. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał nowy porządek 

obrad, który przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 2 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy przyjął Ślubowanie Radnej Dzielnicy Katarzyny 

Przestrzelskiej. 

 

Ad. 3 

1. Przewodniczącą Zarządu Dzielnicy przedstawiła wyniki konsultacji społecznych 

dotyczących planowanego budżetu na 2025 rok (szczegóły otrzymali Radni drogą 

mailową). 

2. W dyskusji dotyczącej uwag i skarg mieszkańców (np. w temacie zejścia do Jaru lub 

Cecyliady) udział wzięli : Maksymilian Korth, Joanna Leszczyńska, Beata 

Matyjaszczyk, Wojciech Sowa i Piotr Wnorowski. 

 

Ad. 4 

1. Radny Maksymilian Korth przedstawił swoje propozycje zmian projektów 

budżetowych: 

- projekt dofinansowania zajęć dla dzieci w świetlicy, mających odbywać się w 

pomieszczeniach przykościelnych parafii Podwyższenia Krzyża Świętego na Starym 

Chełmie trzy razy w tygodniu w godz. 13:00-17:00. 

- projekt utworzenia wybiegu dla psów przy ul. Reformackiej; 

- wszystkie proponowane zmiany wiązałyby się z obniżeniem środków na inne, już 

zaaprobowane przez Radę projekty; 

- nastąpiła dyskusja, w której udział wzięli: Beata Matyjaszczyk, Wojciech Sowa, 

Agnieszka Kwidzinska, Agnieszka Rezmer, Gabriela Hanko-Lipińska, Joanna 

Leszczyńska oraz Aleksander Kulik. 

- po dyskusji przystąpiono do głosowania nad propozycjami zmian – 1 głos za, 1 

osoba wstrzymała się, 18 przeciw.  

2. Przewodniczący Komisji Budżetowej, Radny Piotr Wnorowski, przedstawił przebieg i 

wyniki pracy komisji ws projektów zgłoszonych do budżetu. 

3. Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod głosowanie projekt uchwały budżetowej 

na rok 2025 – 18 głosów za, 1 głos przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 



Ad. 5 

1. Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy przedstawiła ogólny plan procedury ustalenia 

budżetu na 2026 rok, wg którego: 

- od17.02.2025 r. do 16.03.2025r. – zbieranie wniosków do budżetu na rok 2026 w 

sposób zwyczajowo przyjęty 

- w dniach 17.03 – 23.03.2025r. – czas na zebranie Komisji Budżetowej 

- w dniach 24.03 – 30.03.2025r. – czas na zebranie Zarządu, który przygotuje   

propozycje do konsultacji społecznych 

- w dniach 01.04 - 21.04.2025 r.  – czas na konsultacje społeczne 

- do 15.05.2025r. analiza wyników i przesłanie stosownych dokumentów do p. 

Prezydent Miasta Gdańska 

 

Po w/w punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił 15min przerwy. 

 

Ad. 6 

1. Radny Wojciech Sowa przedstawił propozycję spotkania dotyczącego bezpieczeństwa 

na terenie dzielnicy.  

2. W dyskusji nt spotkania udział wzięli : Maksymilian Korth, Agnieszka Rezmer, 

Małgorzata Ferenc-Malinowska, Aleksander Kulik, Marian Menczykowski, Anna 

Gąsiorowska, Beata Matyjaszczyk, Wojciech Sowa i Piotr Wnorowski 

3. W trakcie dyskusji ustalono, że organizacją spotkania w SP nr8 zajmie się Marian 

Menczykowski i poda możliwy termin na dwa tygodnie przed planowanym 

spotkaniem. 

 

Ad. 7 

1. Przewodniczący Rady wraz z Przewodniczącą Zarządu Dzielnicy przedstawili 

terminarz sesji Rady Dzielnicy na I półrocze (09.04.2025r. oraz 12.06.2025r.)  

 

Ad. 8 

1. Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy przedstawiła Radnym sposoby przekazywania 

informacji Radnym – mail, komunikator Messanger, telefon, sesje, dyżury i inne 

spotkania (np. komisji) – nie było uwag. 

 

Ad. 9 

1. Zastępca Przewodniczącej Zarządu Dzielnicy przedstawił propozycję p. Prezydent 

Gdańska ws prohibicji po godzinie 22.00 w całym mieście Gdańsku.  

Obecni na sesji podjęli dyskusję, w której udział wzięli: Wojciech Sowa, Aleksander         

Kulik, Radna Miasta Kamila Błaszczyk, Maksymilian Korth, Mikołaj Chodkowski, 

Joanna Leszczyńska, Radny Miasta Maximilian Kieturakis, Marian Menczykowski. 

Rada nie podjęła żadnej decyzji ani uchwały w temacie. 

 

Ad. 10 

1. Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy przedstawiła Radnym propozycję terminów 

dużurów Radnych z uwzględnieniem wniosku Maksymiliana Kortha, aby w okresie 

przyjmowania wniosków do Budżetu Dzielnicy 2026 odbył się dodatkowy dyżur: 

-   05.02.2025r. obecność na dyżurze zadeklarowali Mikołaj Chodkowski i Zbigniew 

Pachocki 

- 05.03.2025r. obecność na dyżurze zadeklarowali Maksymilian Korth i Piotr 

Wnorowski 



-   12.03.2025r. obecność na dyżurze zadeklarowali Aleksander Kulik i Artur 

Olszewski 

- 02.04.2025r. obecność na dyżurze zadeklarowali Katarzyna Przestrzelewska i Beata 

Matyjaszczyk 

2. Radny Mikołaj Chodkowski zapytał o możliwość konsultacji/dyskusji ws rewitalizacji 

terenów w okolicy ul. Reformackiej i Stoczniowców. 

W dyskusji udział wzięli: Mikołaj Chodkowski, Wojciech Sowa, Maksymilian Korth, 

Joanna Leszczyńska. 

- Zarząd Dzielnicy wystosuje zapytanie o plany Miasta na w/w terenie. 

3. Radny Piotr Wnorowski podziękował za obecność i udział w dyskusji obecnym                  

na sesji Radnym Miasta Gdańska. 

 

 

Zamknięcie sesji nastąpiło ok. godziny 20:30 

 

Protokołował Piotr Wnorowski 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 

 


